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J E G Y Z � K Ö N Y V 

 
 
 
 

Készült: 2011. augusztus 23. napján, Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatal tanácskozó 
termében. 

 
Tárgy:     Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület rendkívüli ülése. 
 
Az ülést vezeti:    Nagy Imre polgármester 
 

Jelen vannak 
 

Szavazati joggal:   Nagy Imre polgármester 
Bencs Gábor képvisel� 
Gazda Lajos képvisel� 
Lakatos Jen� képvisel� 
Ráduly József  képvisel� 
Seb�k Lajos képvisel� 

    Dr. Varga Eszter képvisel� 
 
(Kezdéskor 7 f�, ülés végén 7 f�.) Jelenléti ív mellékleve. 
 

 
Tanácskozási joggal az ülésen részt vett:  Likai-Tóth Adél  jegyz�   
 
Meghívottak: Kiss László, intézményvezet�k, bizottságok küls� tagja. 

 
 

Nagy Imre polgármester: Köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 f�s 
képvisel�-testületb�l 7 f� jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja. Jegyz�könyv 
hitelesít�nek felkéri Dr. Varga Eszter és Gazda Lajos képvisel�ket. Ismerteti a napirendi 
pontokat, javasolja annak elfogadását. 
 
A képvisel�-testület 7 igen,  egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
180/2011.(VIII.23.) önkormányzati határozat 

 
Napirend pontok elfogadásáról, jegyz�könyv hitelesít�k személyér�l 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg:  

 
      1. Városnapi rendezvények finanszírozásának megtárgyalása 

 2. Tájház céljára szolgáló ingatlan adás-vételének megtárgyalása 
 3. Rejdovai Folklór Fesztiválon való részvétel 
 4. Megbízás rágcsálóirtásra 
 5. Önkormányzat folyamatban lév� tervezett beruházásainak megtárgyalása 



 6. Térfigyel� kamerával megfigyelt közterületek kijelölése 
 7. Egyebek 
A jegyz�könyvet hitelesíti: Dr. Varga Eszter és Gazda Lajos képvisel�k. 
 
Napirend el�tt: 
 
Nagy Imre polgármester: A napirendi pontok el�tt átadja a szót Kiss László Úrnak. 
 
Kiss László: Köszöni a lehet�séget. Pályázati lehet�ség van, amely határon túl nyúló 
együttm�ködésen alapul. 
Az ipari park területén lév� kultúrházat, melynek tulajdonosa, rendbe szeretné tenni. Van egy 
olyan pályázati lehet�ség amivel, ha a pályázó önkormányzat, úgy 95 %-os támogatottságot 
lehet szerezni és különböz� infrastrukturális fejlesztésekre, ha van egy olyan ipari parki 
partnerség, ami Szlovákiába átnyúlik.  
A pályázat Magyarország-Szlovákia határon átnyúló együttm�ködési program. Addig nem 
akar konkrétan dolgozni a pályázaton, amíg az önkormányzat nem fejezi ki szándékát arra, 
hogy a pályázaton részt vegyen. 
A projekt kb. 600-700 ezer Ft. Ehhez az öner� 5 %. 
Az építményadó fizetési kötelezettséget megoldaná. Kérdezi, hogy érdekli-e az 
önkormányzatot ez a lehet�ség. 
A pályázati anyagot átküldték a Polgármester Úrnak.  
Pénteken Kechnecre mennek a pályázatíróval. Partnerség szükséges az önkormányzattal, 
akivel a kapcsolatot tartani lehet. 
 
Nagy Imre polgármester: Kiegészíti az elmondottakat. Ez a település Abaújvár közelében 
van a Tornyosnémeti határátkel� után. Az infrastruktúra teljesen kiépített az ipari parkban. A 
községben a munkanélküliek aránya 19 %. 
Ha a képvisel�-testület úgy gondolja érdemes ebben gondolkodni, akkor javasolja, egy 3 tagú 
bizottságot alakítson a testület a pályázat koordinálására.  
A pályázat benyújtásának határideje 2011. október 20-a. 
Maga a Kultúrház és a hozzátartozó kiszolgáló épületek is felújításra kerülnének. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: jónak tartja az ötletet. 
 
Kiss László: A bizottság létrehozását jónak tartja. A pályázati anyagot mindenkinek meg kell 
néznie. Értékteremt� pozitívumot hozna. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Építményadó fizetési kötelezettségre is megoldás jelentene. El tudná 
képzelni, hogy a kultúrház önkormányzati tulajdonba kerülne, majd tartós bérlettel visszaadni 
az eredeti tulajdonosnak. Véleménye szerint hiba lenne az épületet lebontani.  
A szakmunkásképzés fellendül�ben van, erre biztosított lenne épület feltétel Sajóbábonyban. 
 
Kiss László: 35 tanulónk van minden évben. Vegyipari szakmunkás képzés nincs. A TEVA is 
magának képez. Két lakásunk van Sajóbábonyban, vegyészmérnököt hozna ide, van jöv�kép 
a fiatalok számára. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Egyértelm� szerinte, hogy az egyik cél az építményadó alóli 
mentesülés. Jó ötletnek tartja, beszélni kell róla. Az ipari park területén lév� önkormányzati 
tulajdonú épületet be lehet-e vonni ebbe a projektbe? 
 
Kiss László: Úgy gondolja, hogy hozzárakható, de ki kell találni a célt. 
 



Seb�k Lajos képvisel�: Azt kéri Kiss Lászlótól, oldják meg azt, hogy ne legyen b�z 
Sajóbábonyban. 
 
Kiss László: � ezt nem tudta. Van figyel�szolgálatuk, a polgár�rséget bízták meg a 
feladattal, de ezt még nem jelezték. Az a célja, hogy az � vállalkozási tevékenysége miatt 
semmilyen kellemetlen szag ne legyen a településen. 
Nagy Imre polgármester: Megköszöni Kiss László tájékoztatóját. 
 
 
Kiss László az ülésr�l távozik. 
 
 
 
 
 
1. napirendi pont:  Városnapi rendezvények finanszírozásának megtárgyalása 
 
 
 
 
Nagy Imre polgármester: A városnap szeptember 24-én, szombaton lesz. Tervezet készült, 
amelyben beállították a költségeket. Ez az összeg a reprezentációra és vendéglátásra nem 
vonatkozik. 
 
Sólyom Sándor m�vel�dési ház igazgató: 2 millió Ft összegben készített programot a 
városnapra. Idén is szeretne sztárvendéget hívni. Egy helyi zenekar is érdekl�dött, hogy 
felléphetnek-e a városnapon.  
Elmondja a programot. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Szerinte nem kevés a 2 millió forint. Rövid a határid�, ki kell 
választani az el�adókat. 
Érdekl�dik a t�zijáték költségér�l és a színpad szolgáltatásáról. 
 
Nagy Imre polgármester: Keretösszeget kell meghatározni a programokra. 
Ha reprezentálni akarnak, arra is kell keretösszeget megállapítani. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Javasolja, hogy 14 órakor kezd�djön az els� m�sor, de az 
színvonalas legyen. Hiányolja a programból az általános iskolások m�sorát. Szeretné, ha az 
iskolás gyerekek egy rövid m�sorral fellépnének. 
 
Ráduly József képvisel�: Keretösszeget kell megszavazni. Az iskolások részvételével 
kapcsolatban elmondja, most sajátos helyzetben vagyunk, mivel nem volt iskolaigazgató és 
m�vel�dési ház igazgató sem. 
A rendez�k, segít�k, szervez�k is kapjanak ellátást. 
A programot a szakemberre bízza. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: 15 órától kezd�dnek az érdekeltebb m�sorok. 
A biztonsági embereknek a Sportnál egy külön helyiség kellene, ahol lesz nekik üdít�, 
szendvics. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Egyetért a 2 millió forint keretösszeggel, de szerinte nem feltétlenül 
kell elkölteni mindet. 



Ha a konkrét program kialakul, majd újra beszélnek róla. Javasolja, hogy szavazzák meg a 
keretösszeget.  
 
Nagy Imre polgármester: A városnapi rendezvények egész naposak. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Sakk verseny, csocsó verseny is lehetne, tekepályánk is van. 
Próbáljuk megmutatni a gyerekeknek. 
 
Ráduly József képvisel�: Kérdezi, hogy a lakosságnak legyen-e ellátás? 
 
Gazda Lajos képvisel�: A lakosság vendégül látásával egyetért. Véleménye szerint nem 
helyes az, ha az ellátás szempontjából a vendégek között különbséget teszünk, a tavalyi példát 
nem támogatja, javasolja, hogy mindenki egyforma ellátást kapjon.  
 
Nagy Imre polgármester: A külön ellátás a városavató napon volt. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Családonként 2 jegyet javasol. 
 
Ráduly József képvisel�: Sajókeresztúrban több üstben f�ztek, az egész falut vendégül 
látták. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Kérdezi a polgármestert az önkormányzat számlaegyenlegér�l. 
 
Nagy Imre polgármester: A folyószámlán 40 millió Ft körüli összeg van, lekötve 70 millió 
Ft.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Emlékezteti a testületet a kiadásokra, a vállalt 
kötelezettségekre, a tervek között szerepl� beruházásokra. Véleménye szerint átgondoltan, 
racionálisan kell döntenie a testületnek minden költségvetést érint� kérdésben. 
 
Nagy Imre polgármester: A semmib�l nem lehet semmit csinálni. Városnapot sem. 
 
Ráduly József képvisel�: A 2011. évi költségvetés elfogadásakor arról is döntöttek, hogy 
augusztus 20-án nem lesz nagyszabású városi ünnepség, épp a városnapra tekintettel. 
Legyen városnap, vagy ne legyen. Ezt el kell dönteni. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Ne a lakosságon takarékoskodjunk. Ha változik az anyagi helyzet, 
akkor majd ahhoz alkalmazkodunk. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Augusztus 20. szerény, de kedves ünnepség volt. Szerinte 
szomorú, hogy az államalapítást szerényen ünnepelte városunk. A városnap népszer�sítési 
rendezvény, a magyar embernek augusztus 20. nagybet�s ünnep. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: A 2 millió Ft-ot tegyék szavazásra, vagy a 1,5 milliót. 
 
Nagy Imre polgármester: Szavazásra teszi, a városnapi rendezvények finanszírozását 1,5 
millió forinttal. 
 
A képvisel�-testület 6 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
 
 



Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
181/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 

 
Városnapi rendezvény finanszírozásáról 

A Képvisel�-testület 
A 2011. szeptember 24. napján megrendezésre kerül� Sajóbábony város városnapi programok 
finanszírozására 1.500.000 Ft azaz Egymillió-ötszázezer forint összeget biztosít, mely összeg 
az önkormányzat 2011. évi költségvetésében rendelkezésre áll.  
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
             Sólyom Sándor DSZK igazgató 
Határid�: azonnal és esedékességkor 
Nagy Imre polgármester: Városnapon legyen-e lakossági vendéglátás, melynek 
keretösszege 1 millió forint? Aki egyetért azzal, hogy legyen, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 4 igen 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

182/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 
 

Városnapon lakossági ellátásról 
A Képvisel�-testület 
 

1. Úgy döntött, hogy a 2011. szeptember 24. napján megrendezésre kerül� városnapon a 
sajóbábonyi lakosokat vendégül látja. 

2. A lakosság vendéglátására 1.000.000 Ft azaz Egymillió forint összeget biztosít az 
önkormányzat 2011. évi költségvetése terhére. 

 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal és esedékességkor 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Javasolja, keressék meg Mezei Istvánt, hogy tartson kiállítást. 
 
Sólyom Sándor m�vel�dési ház igazgató: Ismeri, meg fogja keresni. 
 
Bencs Gábor képvisel�: A jegyen ne legyen fénykép. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Javasolja, árajánlatot kell kérni, legalább kett�t, hármat. Kérdezi, a 
vállalkozó felkérésér�l ki fog dönteni? 
 
Nagy Imre polgármester: Javasolja, a program összeállításáról döntsön Sólyom Sándor. 
 
Ráduly József képvisel�: Véleménye szerint is, a programról döntsön a szakember. 
 
Nagy Imre polgármester: Szavazásra teszi, aki egyetért azzal, hogy Sólyom Sándor állítsa 
össze a programot, az ellátásra legalább három árajánlatot kérjünk, és hogy a megállapított 
összegek összevontan is kezelhet�k legyenek, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 5 igen 1 nem 1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
 
 



Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
183/2011. (VIII.23.) önkormányzati határozat 

 
Városnappal kapcsolatos rendelkezésekr�l 

 
A Képvisel�-testület 
 

1. Úgy döntött, hogy a 2011. szeptember 24. napján tartandó városnapi  kulturális 
program meghatározásával Sólyom Sándort, a DSZK igazgatóját bízza meg. 

2. A lakosság vendégül látására legalább három árajánlatot kell beszerezni. 
3. A 181/2011.(VIII.23.) és a 182/2011.(VIII.23.) önkormányzati határozatokkal 

biztosított összegek elszámolása alkalmával a kiadások összevontan is kezelhet�k. 
 
 
Felel�s: 1. pont: Sólyom Sándor DSZK igazgató 
              2-3. pont: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal és esedékességkor 

 
 

  
 
2. napirendi pont:  Tájház céljára szolgáló ingatlan adás-vételének megtárgyalása 
 
 
 
Nagy Imre polgármester: Volt helyszíni bejárás, megnéztük a házat, a portát. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Nem szeretne szakvélemény nélkül dönteni. Ismer�s szakember 
ingyenesen megnézte volna az épületet, véleményt mondott volna, de sajnos a tulajdonos csak 
délel�tt ér rá, így erre nem volt lehet�ség. Várna a tájház vásárlásával jöv� év elejéig.  
 
Nagy Imre polgármester: Nem mindig a drága kivitelezést kellett volna választani. Saját 
építészünk is megnézheti a tájházat. 
 
Ráduly József képvisel�: Szakért�i vélemény nélkül � sem venné meg az ingatlant.  
A m�ködtetés mennyibe kerülne? Megvenni csak egy dolog, utána ezt kialakítani, üzemeltetni 
is kell. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: A költségeket meg kell tervezni. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Az önkormányzatnak az a gondja, hogy mindig hátulról közelítik 
meg a dolgokat. Azért nem veszünk meg valamit, mert azt üzemeltetni kell. Így sosem 
leszünk címlapon. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Nem ett�l a tájháztól leszünk ismertek, nem ett�l lesz vonzó a 
településünk. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Bejáráson vev� szemmel nézte meg az épületet. Abban kell 
gondolkodni, hogyan tovább. Ebben nem ért egyet Seb�k Lajos képvisel�vel. 
A tet�szerkezet felújítására szükség van. 



Alkuba bocsátkozni próbált, de a vev� semmi hajlandóságot nem mutatott. Magasnak tartja az 
összeget, a vev� nem is akar engedni az összegb�l, 7 millió Ft a vételár és még ennyi a 
felújítás. Szerinte a tájház vásárlást most halasszák el. 
 
Nagy Imre polgármester: Elanyagiasodott a világ, és elanyagiasodott az önkormányzat is. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Úgy gondolja, a vásárlás elhalasztására vonatkozó javaslatok 
önkormányzati érdeket képviselnek. Mindenre, melyet értéknek tart a képvisel�-testület, nem 
költhet, a kiadásoknál fontossági sorrendet kell követni.    
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: A mi iskolánkban ingyenes a tankönyv, ingyenes étkeztetést 
biztosítunk, az önkormányzat biztosítja az iskola és más intézmények m�ködését. A testület 
törekszik a hagyományok ápolására. Felel�sségteljes gazdálkodást kell folytatnunk. A 
fejlesztés egy része, a hagyományápolás. Nem lenne folklór fesztivál, ha nem gondolnánk a 
hagyományápolásra is. 
 
Nagy Imre polgármester: Véleménye szerint úgy t�nik, mintha semmi érdeme nem lenne a 
folklór rendezésében. Ne állítsunk magunk elé falat. Nem ragaszkodik ahhoz, hogy döntést 
hozzon a testület. 
 
Ráduly József képvisel�: Senki nem mondta, hogy nem kell. Az hangzott el, hogy most nem 
kell. Ilyen feltételekkel ennyi információval most nem kell az ingatlan. Megjegyzi, volt 
kiállító termünk is, amit eladtunk. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: Senki nem vetette el ezt a dolgot, de gazdálkodjunk továbbra is jól. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Milyen szakért�i véleményt várunk? Nincs benne h�szigetelés, stb. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Elképeszt�nek tartja Seb�k Lajos hozzászólását, ezért azt nem 
min�síti. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Az ingatlan árak most nem magasak. Kéri a polgármestert, hogy 
tegye már szavazásra a napirendi pontot. 
 
Nagy Imre polgármester: Aki egyetért azzal, hogy ne vásárolja meg az önkormányzat 
7.000.000 Ft áron ez évben az ingatlant, az kézfelnyújtással jelezze. 

 
A képvisel�-testület 5 igen 1 nem 1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

184/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 
 

Tájház céljára szolgáló ingatlan (Sajóbábony, Kossuth u. 77. ) 
 vételi szándékától való elállásról 

 
A Képvisel�-testület 
 

1. Megtárgyalta a Sajóbábony, Kossuth u. 77. szám alatti ingatlan megvásárlásának 
lehet�ségét, tárgyalt az eladási árról, amely 7.000.000 Ft.  
Tekintettel az önkormányzat 2011. évi kötelezettségvállalásaira az ingatlan 
önkormányzat részére történ� megvásárlási szándékától eláll. 



2. A tájház kialakítására vonatkozó szándékát nem veti el, arról az önkormányzat 2012. 
évi költségvetésének meghatározásakor dönt. 

 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal és esedékességkor 

 
 

 
3. napirendi pont :  Rejdovai Folklór Fesztiválon való részvétel 
 
 
Nagy Imre polgármester: 1 napra 20 f�s buszt rendelt. Készített egy felmérést, hogy kik 
tudnak jönni. A busz költsége 100.000 Ft. 
 
Gazda Lajos képvisel�: 800.000 Ft-ot különítettek el a rejdovaiak vendéglátására. Kérdezi, 
maradt-e abból az összegb�l. 
  
Nagy Imre polgármester: Maradt pénz. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Ebben az esetben azt javasolja, hogy a vendéglátásra meghatározott 
keretösszeg terhére döntsenek a buszköltségr�l.  
 
Nagy Imre polgármester: Az elhangzott javaslat szerint szavazásra teszi a napirendi pontot. 

 
A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

185/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 
 

A rejdovai folklór fesztiválon való részvétel utazási költségér�l 
 
A Képvisel�-testület 
 
A Rejdova testvértelepülésen 2011. augusztus 26. napján megrendezésre kerül� folklór 
fesztiválon való részvétel utazási költségének fedezetére 100.000 Ft azaz Százezer forint 
összeget biztosít, az 170/2011.(VII.28.) önkormányzati határozattal megállapított  
keretösszegen belül.  
A rendezvényen városunkat a polgármester által meghívott 20 f�s delegáció képviseli. 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: 2011. augusztus 26. 

 
 
 

 
4. napirendi pont:  Megbízás rágcsálóirtásra 
 
 
Nagy Imre polgármester: Rágcsálóirtásra volt három árajánlat, ebb�l két vállalkozó 
visszamondta. 
 



Urbán József MESZ vezet�: A bogármérnök Kiss János az egész településre gondolt. 
Javasolja, beszéljenek a vállalkozóval. 
 
Nagy Imre polgármester: A rágcsálóirtásra szükség van, cél, minél el�bb elkezdjék a 
munkát. Szavazásra teszi, aki egyetért azzal,  hogy a feladattal Kiss János bogármérnök 
vállalkozót bízzuk meg, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

186/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 
 

Rágcsálóirtásra adott megbízások visszavonásáról, újabb megbízásról 
 
A Képvisel�-testület 
 

1. A 139/2011.(VI.28.) és a 167/2011.(VII.28.) önkormányzati határozatokat 
visszavonja. 

 
2. Kiss János bogármérnök vállalkozót (székhely: 3527 Miskolc, Bajcsy-Zsilinszky u. 9.) 

bízza meg Sajóbábony város közigazgatási területén elvégzend� rágcsálóirtással. 
A munkálat elvégzésének költsége 1.400 e Ft+ÁFA, mely összeg az önkormányzat  
költségvetésében rendelkezésre áll.  
 

3. Felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerz�dés aláírására. A szerz�dés 
megkötésekor figyelemmel kell lenni a vállalkozó által (2011. június 19. napján) adott 
árajánlatra. 

 
Felel�s: Nagy Imre polgármester  
Határid� : azonnal 

 
 
 
5. napirendi pont: Önkormányzat folyamatban lév�, és tervezett beruházásainak  
                                megtárgyalása 
 
 
5.1. Iskolakerítés felújítása 
 
Urbán József MESZ vezet�: Megvannak a támaszok, 9 mez�t elkészítettek, maradt még 13 
mez�. Ennek az anyagszükséglete 165.000 Ft. 
 
Gazda Lajos képvisel�: A kérdés az, kefnib�l nem kellene-e kirakni az alapot. Ez a munkálat 
kész lenne-e szeptember 1-ig? Nyilván nem, és plusz költséggel járna. 
 
Nagy Imre polgármester: Szavazásra teszi a napirendi pontot. 
 
A képvisel�-testület 7 igen,  egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
 
 
 



Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
187/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 

 
Az általános iskola kerítésének felújításáról 

 
A Képvisel�-testület 
 
A Deák Ferenc Általános Iskola kerítésének felújítására további 165.000 Ft azaz 
Százhatvanötezer forint összeget biztosít az önkormányzat 2011. évi költségvetése terhére. 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
             Urbán József MESZ vezet�  
Határid�: azonnal 
 
 
5.2. Beköt� járda melletti rész  
 
Nagy Imre polgármester: Füvesítés, akciós f�magot vennének. Közvilágítás, árajánlatokat 
kértek. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: A hivatal a beköt� járda közvilágításának megtervezésére hat 
tervez�t�l kért árajánlatot. A tervezési árajánlat mellé kértük, hogy a kivitelezési költségr�l is 
adjanak véleményt. 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Javasolja, el�bb a közvilágítás készüljön el, majd utána a 
füvesítés. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Járda megvilágítása – így kell helyesen fogalmazni. Világítást a 
járda bal oldalára tervezzük a szántóföld fel�l. Vita alakult ki a bizottságon belül is. Kéri, 
hogy Molnár Zoltánt hallgassa meg a testület. 
 
Nagy Imre polgármester: Megadja a szót Molnár Zoltánnak. 
 
Molnár Zoltán: A terület 2000 m2   nagyságú. Optimális helyzetben 3 hét alatt kin� a f�. Az 
els� kaszálás meghatározható. Most ideális lehet a füvesítés, óvatosan, kétszer le lehet 
kaszálni. Fontos lenne a min�ségi kertészeti munka. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Ha szép füvet szeretnénk, a talaj el�készítés fontos. 
Gyomirtózni, trágyázni kell. 
Szerinte érdemes lenne a világítást megvárni és tavasszal befüvesíteni. 
A járda jobb oldalára valóban nem lehet elhelyezni a világítást? El�nye az lenne, hogy szórt 
fénnyel az utat is megvilágítaná. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Azért építettünk járdát, hogy ne a sötét úton gyalogoljanak, 
kerékpározzanak az emberek. 
 
Nagy Imre polgármester: Légvezetékes villanyoszlop lenne 4-5 millió forintért. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Nem az a cél, hogy a beköt� utat világítsuk, de ha lehet�ség van 
rá, akkor miért ne gondolkodnánk róla. Majd a szakember véleménye eldönti. 
 
Ráduly József képvisel�: A 220.000 Ft csak a f�mag költsége lenne? 
 



Urbán József MESZ vezet�: A METRO-ban 600 Ft/kg, 5 kg-os csomagolásban. Locsolni is 
kell.  Most azt gondolja, hogy el�bb világítás legyen. De a f�magot most vegyék meg, ha 
egyet ért ezzel a testület. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Szárazságt�r� f�magot kell venni, mert az lehet, hogy 
gazdaságosabb.  
 
Ráduly József képvisel�: Nem akar pázsitot, a célt szolgálja, és rendezett állapotban lehessen 
tartani, ez a lényeg. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Tavaszig várjanak a füvesítéssel, megoldja magát. 
 
Molnár Zoltán: Gyomirtó szert nem ajánl. Nem szabad �sgyepben gondolkodni. Szépen meg 
tudnák csinálni, 2 év garanciát vállalna rá. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Maradjanak a realitások talaján. Egyet ért azzal, hogy a f�maggal 
segítsenek rá a természetes füvesedésre, de ezzel is várna tavaszig. 
  
Lakatos Jen� képvisel�: Ez olyan fontos kérdés? Nevetséges, ami itt elhangzott. Örül a 
világításnak, örül a járdának, némi fásítással elégedett lenne. Javasolja, hogy világítás és a 
fásítás legyen meg. 
 
Gazda Lajos képvisel�: A fásításról dönteni kellene. 
Nagy Imre polgármester: A szomszéd földtulajdonosok el fogják pusztítani a fákat, mert 
árnyékot vet a földre. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Legyen rendezett, a kopárságot meg kell szüntetni. 
 
Molnár Zoltán: Ostorfa – alkalmas lenne, dekoratív, oldaná a monotóniát. 
 
Nagy Imre polgármester: Az ottani gazdák ki fogják pusztítani a fákat. 
 
Nagy Imre polgármester: Szavazzunk, aki egyetért azzal, hogy ne legyen füvesítés 
f�maggal, ne legyen fásítás, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 5 igen 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

188/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 
 

A beköt� járda melletti befüvesítésr�l, a járda megvilágításáról 
 

A Képvisel�-testület 
 

1. Úgy döntött, hogy Sajóbábony város és a 26-os f�út beköt� szakaszán kialakított 
gyalogos járda melletti földsávot nem füvesíti. 

2.  A területre a közvilágítás kiépítése el�tt növényzetet nem telepít (fásítást nem végez). 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 



5.3. Bölcs�de tet�felújítás 
 
Nagy Imre polgármester: M�szaki átadásra meghívta a m�szaki ellen�rt, a település-
fejlesztési bizottság elnökét és részt vett Seb�k Lajos is. 
Néhány hiányosság elhangzott, amit pótolniuk kell, ezt a vállalkozó vita nélkül vállalta. 
A vita a csatornán volt. A csatorna lejtésével volt probléma, de ebben is megállapodtak. 
 
A beköt�járda átadási határideje lejárt. A kivitelez� kapta a kátyúzást is, de azóta nem 
találkoztak vele, nem keresi az önkormányzatot. 
Betoncsöveket vitt el a MESZ-b�l. 
Kérdezi a testületet, hogy keressenek-e másik vállalkozót. 
 
Ráduly József képvisel�: A beköt� járdára fizettek-e? 
 
Nagy Imre polgármester: Nem fizettek a járdára, utófinanszírozott, számlát nem kaptak. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Azt javasolták, hogy 2 db megvilágító ablakot építsenek be, csak 
anyagköltséget fog felszámolni. 2 db hattyúnak az anyagköltségét számolja fel, ennyivel fog 
többe kerülni. 
A járda: Polgármester Úr eléggé ostorozza ezt a vállalkozót, nem biztos, hogy ez mindig 
jogos. A terület körüli körülmények és az es�s id�járás is csúsztatta a kivitelezést. 
� beszélt a vállalkozóval. A vállalkozó is kereste a polgármestert, de nem sikerült a találkozó. 
Máskor olyan szerz�dést kell kötni, ami tartalmazza a határid�t, a felel�st és a szankciót. 
 
Nagy Imre polgármester: Nem ostorozza a vállalkozót, de ha nem érdekli a munka, akkor 
keresünk más kivitelez�t. Közeledik az �sz. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Telefonáljanak a vállalkozónak, hívják el az önkormányzathoz, és 
beszéljék meg az átadást. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: A szerz�désben le kell írni, hogy mit várunk el. Egyébként a 
tisztességes, rendes munkát végeztek. � hagyná a csövet. 
 
Nagy Imre polgármester: Ne hagyjuk a csövet, az máshova kell. A vállalkozó 
hozzáállásával van gond. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Ajánlja, hogy Gazda Lajos vegye fel a kapcsolatot a vállalkozóval. 
 
Nagy Imre polgármester: Szavazásra teszi. 
 
A képvisel�-testület 5 igen 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

189/2011. (VIII.23.) önkormányzati határozat 
 

Felhatalmazás az Önkormányzat képviseletére 
 

A Képvisel�-testület 
 
Felhatalmazza, egyben megbízza Gazda Lajos képvisel�t arra, hogy a 26-os beköt�út mentén 
megépült gyalogos járda kivitelez�jével az önkormányzat képviseletében tárgyaljon, 
kezdeményezze a befejezett beruházás átadás-átvételét, melyen személyesen vegyen részt. 



 
Felel�s: Gazda Lajos képvisel� 
Határid�: azonnal 
 
Nagy Imre polgármester: A szabadtéri színpad megvalósításának költsége kb. 800 ezer 
forint. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Kérdezi, hogy kell-e terv, milyen méret� lesz a színpad és van-e 
rajz. 
 
Nagy Imre polgármester: 12 x 6 m, terv nem kell, 70 cm a lábazat. 
  
Dr. Varga Eszter képvisel�: Nem magasabb szokott lenni? 
 
Nagy Imre polgármester: Minél magasabb, annál távolabb kell a széksorokat tenni. 
 
Ráduly József képvisel�: Nem biztos, hogy jó a fix színpad. Egy mozgószínpad fuvarral 
együtt 120.000 Ft. Lehet, hogy hasonlót kellett volna csináltatni, mert így minden 
rendezvényt oda kell majd összpontosítani a fix szabadtéri színpadhoz. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Meg kellene kérdezni a TEVA-t, támogatná-e a mozgószínpad 
beszerzést. 
 
Nagy Imre polgármester:  Megkérdezem. A TEVA válaszától függ�en, ha támogatja a 
mozgó színpad beszerzését, akkor els� sorban arra fordítanánk a támogatást, ha nem, úgy a fix 
színpadot alakítanánk ki, ezzel egyetért-e a testület? 
 
A képvisel�-testület 6 igen,  1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

190/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 
 

A TEVA támogatás felhasználásáról 
 

A Képvisel�-testület 
 

1. Úgy döntött, hogy a TEVA önkormányzati támogatását - a TEVA nyilatkozatától 
függ�en -  els�sorban mobilszínpad beszerzésére fordítja, másodsorban a támogatás 
felhasználásával szabadtéri színpadot létesít. 

2. Felhívja a polgármestert arra, hogy a TEVA illetékesével egyeztessen, elfogadható-e a 
TEVA részér�l a támogatás mobilszínpad beszerzésére történ� felhasználása.  

3. Amennyiben a szabadtéri színpad megvalósítására kerül sor, úgy a színpad helyéül 
kijelölt terület: Deák Ferenc Általános Iskola udvar óvoda bejárat fel�li vége.  

 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 
 
Nagy Imre polgármester: Megadja a szót, Rádulyné Salamon Em�ke a „Virágos Bábonyért” 
civil szervezet vezet�jének. 
 



Rádulyné Salamon Em�ke: Virágosítani, szépíteni szeretnék a Sajóbábony helységnév tábla 
után, a gyár felé vezet� út elején lév� háromszöglet� földterületet. Ismerteti az elképzeléseket, 
azokról rajzot mutat. 
 
Az elképzelést, a tenni akarást értékeli a testület, több képvisel� támogatóan nyilatkozik az 
ötletr�l. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Javasolja, szavazzanak meg egy összeget, és az egyesület a 
településfejlesztési bizottsággal egyeztetve valósítsa meg az elképzelést. 
 
Nagy Imre polgármester: Aki egyetért azzal, hogy 50 ezer forint összeg� támogatásban 
részesüljön a szervezet, és a megvalósítás során a településfejlesztési bizottsággal 
egyeztessenek, kézfelnyújtással jelezze. 
�

A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
191/2011. (VIII.23.) önkormányzati határozat 

 
„Virágos Bábonyért” civil szervezet támogatásáról 

 
A Képvisel�-testület 
 

1. Úgy döntött, hogy a „Virágos Bábonyért” civil szervezet részére 50.000 Ft azaz 
Ötvenezer forint összeg� támogatást biztosít az önkormányzat 2011. évi költségvetése 
terhére. 

2. Kéri, hogy növénytelepítés kérdésében a szervezet egyeztessen a Településfejlesztési-, 
Környezetvédelmi-, Közrend- és Közbiztonsági Bizottsággal. 

 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
             2. pont: Gazda Lajos képvisel� 
Határid�: azonnal 
 
(Seb�k Lajos képvisel� kimegy az ülésteremb�l, jelen van 6 f� képvisel�.) 
 
Urbán József MESZ vezet�: Az intézményekben lév� kazánok állapotáról beszél. Az 
általános iskolai kazánt ki kell cserélni. 458.000 Ft kellene, 2 db kb. 1 millió forintba kerül. 
 
Nagy Imre polgármester: Szavazásra teszi az általános iskolai kazánok beszerzését. 

 
A képvisel�-testület 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

192/2011. (VIII.23.) önkormányzati határozat 
 

Az általános iskolába 2 db kazán beszerzésér�l 
 

A Képvisel�-testület 
 

1. A MESZ vezet� javaslatára úgy döntött, hogy az általános iskolába 2 db kazán 
beszerzését biztosítja. 



2. Az 1. pontban meghatározott beszerzésre 1.000.000 Ft azaz Egymillió forint összeget 
biztosít az önkormányzat 2011. évi költségvetése terhére. 

 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
             Urbán József MESZ vezet�  
Határid�: azonnal 
 
 
(Seb�k Lajos visszajön az ülésterembe, jelenlév� képvisel�k száma 7 f�.) 
 
 
 
 
6. napirendi pont:  Térfigyel� kamerával megfigyelt közterületek kijelölése 
 
 
 
 
Gazda Lajos képvisel�: Az Oláh és Társa cég mellett döntöttek, hogy �k telepítsék a 
kamerát. Kérdezi, hogy a megrendelés megtörtént-e? 
 
Nagy Imre polgármester: Nem volt még megrendelés, mert el�ször a rend�rséggel kellett 
egyeztetni. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Nem tudta, hogy egyeztetésre került sor a rend�rséggel.  
 
Nagy Imre polgármester: Megadja a szót Halász Andrásnak. 
 
Halász András: Az Oláh és Társa Kft-nek kell végig járnia a tortúrát. A közterület-
felügyel�nek ki kell vennie a részét a b�nmegel�zésb�l. A cég már csak a megbízásra vár, 
hogy szerelhessék a kamerákat. 
 
Ráduly József képvisel�: Kérdezi, hogy hol lesznek felszerelve a kamerák. 
 
Gazda Lajos képvisel�: A városba bevezet�-kivezet� szakaszok megfigyelhet�ek lesznek. 
 
Ráduly József képvisel�: A garázsszövetkezetnek ígértük, hogy ha lesz kamera, akkor 
teszünk a garázssorhoz.  
 
Gazda Lajos képvisel�: Ha a garázssort bekamerázzuk, akkor a Kinizsi úti garázssoron is 
mondhatják, hogy tegyünk oda is. Kés�bb lehet b�víteni.  
 
Nagy Imre polgármester: Az el�terjesztést a képvisel�k megkapták, kérem, aki egyetért a 
határozati javaslatban foglaltakkal, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
 
 
 
 
 



Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
193/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 

 
A térfigyel� kamerával megfigyelt közterületek kijelölésér�l 

 
A képvisel�-testület 
 

1. Az alábbiak szerint jelöli ki Sajóbábony városban a közterületi térfigyel� kamerával 
megfigyelt közterületeket. 

 
1.  Váci u. bejárat 
2.  Bocskai u. 1. 
3.  Erkel u. (Posta el�tt) 
4.  Kossuth u. 119. (Emlékm�) 
5.  Kossuth u. 67-69. 
6.  Bacsó B. u. – Kossuth u. keresztez�dés 
7.  Dózsa u. 17. 
8.  Ságvári u. – Béke u. 
9.  Fazekas S. u. – Vörösmarty u. sarak 
10.  Deák F. u. – Váci u. keresztez�dés 
 

2. Felhatalmazza a polgármestert a térfigyel� rendszer kiépítésére vonatkozó vállalkozási 
szerz�dés aláírására. A szerz�dés megkötésekor figyelemmel kell lenni a 142/2011. 
(VI.28.) önkormányzati határozatban foglaltakra. 

 
3. Felhívja a polgármestert, hogy a képvisel�-testület térfigyel� kamerarendszer 

megvalósításával kapcsolatban hozott döntéseir�l Miskolc Rend�rkapitányságot 
tájékoztassa. 

 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: 1. és 3. pont azonnal. 
                2. pont: 2011. szeptember 13. 

 
 
 
7. napirendi pont:  Egyebek. 
 
 
 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Elmondja, hogy beszélt a t�zoltószertár használójával. Heltai István 
arra kérte, közölje a testülettel, hogy az épületet reális áron megvásárolná. A hivatal 
munkatársa, Bálint Péter az épület jelenlegi állapotáról készített egy írásos jelentést. A 
jelentés igényes, alapos munka, kiosztásra került a képvisel�k számára. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Kérdezi, hogy a munkatárs meghatározta-e az épület árát. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Még nem, de erre is megbízást ad, és a következ� ülésre hozza. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Az épület felújítása 1,5-2 millió forint. Megkérdezte Heltai Istvánt, 
azt mondta, hogy pár százezer forintért megvenné. 
 



Dr. Varga Eszter képvisel�: Az önkormányzatnak kell eldöntenie, hogy akarja-e használni 
az épületet vagy nem. A szakembernek kell mondania egy reális árat. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Amikor lejárt a szerz�dés a használóval, miért nem lett 
meghosszabbítva a bérleti szerz�dés? Véleménye szerint visszamen�leg ki kell fizettetni a 
használati díjat. 
 
Nagy Imre polgármester: A t�zoltószertár kérdésére visszatérünk a szeptemberi ülésen. 
Felolvassa a kondi teremmel kapcsolatban benyújtott kérelmet.  
 
Ráduly József képvisel�: Úgy gondolja, hogy terem ajtaját be kell falazni, és kintr�l nyitni. 
Ki kell festeni a helységet. 200.000-300.000 Ft körüli összeget kellene megszavazni az 
átalakításra. Ezt a lehet�séget meg kell adni. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Az önkormányzatnak támogatnia kellene ezeket a fiatalokat.  
 
Ráduly József képvisel�: Az a lényeg, hogy kapjanak lehet�séget.  
 
Nagy Imre polgármester: Szavazásra teszi a kondi teremmel kapcsolatban elhangzott 
javaslatot. 
 
A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

194/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 
 

A kondicionáló teremmel kapcsolatos lakossági kérelem megtárgyalásáról 
 
A Képvisel�-testület 
 

1. Megtárgyalta a kondicionáló terem újra indítására vonatkozó, huszonnyolc 
sajóbábonyi lakos által aláírt kérelmet. 

2. Úgy döntött, hogy a sportlétesítményben található kondicionáló terem külön 
bejáratának megvalósítására, a terem tisztító festésére 200.000 Ft azaz Kétszázezer 
forint összeget biztosít az önkormányzat 2011. évi költségvetése terhére. 

 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 
 
Nagy Imre polgármester: Felolvassa a Bocskai u. 9. szám alatti lakóközösség bejelentését. 
A bejárathoz vezet� beköt� úton es�zés esetén áll a víz. Ez kb. 300.000 - 400.000 Ft-ba 
kerülne. Még a kátyúzás el�tt állunk, javaslom szeptemberben térjünk erre vissza. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Sok az utcán a kéreget�, ez ellen tenni kellene. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Kérdezi, lesz-e iskoláztatási támogatás, és hogy lesz. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Októberben lesz. Iskolalátogatási igazolás kell hozzá. 
 



Nagy Imre polgármester: Az utóbbi id�ben nem csak a rászorulók, hanem mindenki kapott 
támogatást. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Kérdezi a polgármestert�l, hogy hangos-e a kosárlabda pálya. 
 
Nagy Imre polgármester: Igen, hangos.  
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Nincs hatályos közterület használatára vonatkozó rendeletünk. A 
közterület felügyel� hatékonyabb munkavégzését szolgálna egyebek mellett, ha volna. A 
rendelet-tervezetet a következ� rendes ülésre el� lehetne készíteni, ha úgy gondolja a testület. 
 
Nagy Imre polgármester: szavazásra teszi. 
  
A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

195/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 
 

Önkormányzati rendelet el�készítésér�l 
 
A képvisel�-testület úgy döntött, hogy a soron következ� rendes ülésre a Polgármesteri 
Hivatal készítse el� a közterület rendeltetést�l eltér� használatára vonatkozó helyi rendelet 
tervezetét. 
 
Felel�s: Likai-Tóth Adél jegyz� 
Határid�: 2011. szeptember 13. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: A honlappal kapcsolatban elmondja, hogy b�ven van mit rajta 
munkálkodni. Amikor a m�vel�dési ház igazgatóját megbízták, arról volt szó, hogy a honlap 
szerkesztést is vállalja. Erre tekintettel javaslom, hogy a Mar-Com 2000 Bt. vállalkozással 
között karbantartási szerz�désünk vizsgáljuk felül, és kezdeményezzük a szerz�dés 
módosítását, a 7. pont hatályon kívül helyezése vonatkozásában. 
 
A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

196/2011. (VIII.23.) Önkormányzati határozat 
 

Karbantartási szerz�dés felülvizsgálatáról 
 
A képvisel�-testület 
 
Felhívja a jegyz�t, hogy a Mar-Com 2000 Bt. vállalkozással kötött karbantartási szerz�dés 
módosítását készítse el�. 
 
Felel�s: Likai-Tóth Adél jegyz� 
Határid�: 2011. november 22. 
 
 
Nagy Imre polgármester: Javasolja, tárgyalják meg a Kiss László által elmondott pályázati 
lehet�séget. A pályázati lehet�ség megtárgyalására zárt ülést rendel el. 
 



(A zárt ülésr�l külön jegyz�könyv készül.) 
 
Nagy Imre polgármester tekintve, hogy egyéb kérdés, hozzászólás nem volt, a nyílt ülést 
bezárta. 
 
 
      k.m.f. 
 
 
 Likai-Tóth Adél       Nagy Imre 
       jegyz�                 polgármester  
 
 
 
 
   Dr. Varga Eszter       Gazda Lajos  
   jkv.hitelesít�        jkv.hitelesít� 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


